



大埔體育會

Tel:26648661 Fax:26667910 Website: www.tpsa.org.hk Email: tpsa@tps.org.hk

地址：新界大埔安祥路 2 號李福林體育館

會員通訊 (2021.2)

OPR/Mem/NL/2021.2

各位會員：

李福林體育館由 2021 年 2 月 18 日（星期四）起上午 8：00 至晚上 10:00 照常開放。進入體育館須量體溫及掃描「安心出行碼」或登記個人資料（包括姓名及電話號碼）。有關訂場、補場及退款安排如下：

個人會員補場：

2020 年 12 月 10 日停館前之訂場可於 2 月 18 日至 2 月 24 日補場或選擇退款。

2 月 18 日起開始接受即日至 2 月 25 日後之訂場及報班。

18/2(四)只可訂 18/2 及 25/2 場	22/2(一)只可訂 22/2 及 1/3 場
19/2(五)只可訂 19/2 及 26/2 場	23/2(二)只可訂 23/2 及 2/3 場
20/2(六)只可訂 20/2 及 27/2 場	24/2(三)只可訂 24/2 及 3/3 場
21/2(日)只可訂 21/2 及 28/2 場	25/2 後照常

公司會員訂場：

2 月 18 日至 2 月 28 日公司會員三個場先到先得。

三月場 18/2 日接受申請，22/2 日截止，24/2 日下午 3：00 抽籤。

四月場 18/2 日接受申請，25/2 日截止，2/3 日下午 3：00 抽籤。

五月場 26/2 日接受申請，25/3 日截止，1/4 日下午 3：00 抽籤。

會籍順延：因體育館關閉關係，個人會籍、公司會員會籍、健身室會籍及儲物櫃租金有效期順延。

祝各位新年進步，身壯力健，龍馬精神！



Tai Po Sports Association

Tel:26648661 Fax:26667910 Website: www.tpsa.org.hk Email: tps@tps.org.hk

Address: Li Fook Lam Indoor Sports Centre, No.2 On Cheung Road, Tai Po, N.T.

Newsletter (2021.2)

OPR/Mem/NL/2021.2

Dear members,

Li Fook Lam Indoor Sports Centre will reopen on 18th February 2021 (Thursday) from 08:00 to 22:00.

All users should scan the 'LeaveHomeSafe' QR code or register their names, contact numbers and the date and time of their visits before entering the Sports Centre.

From 18th to 25th February 2021, we only accept immediate bookings in person for individual members and from 18th to 28th February for corporate members.

1. Reallocation bookings for individual members

If the original booking was made before 10th December 2020, the reallocated sessions will be designated between 18th and 24th February 2021. Otherwise, please apply for a refund.

2. Bookings for corporate members

Bookings for March can be made from 18th to 22nd February 2021.

Bookings for April can be made from 18th to 25th February 2021.

Bookings for May can be made from 26th February to 25th March 2021.

The validity of memberships and locker rentals will be extended accordingly due to the closure of the Sports Centre.

Wish you a prosperous and a happy Chinese New Year!